

Noni Pomegranate Essence

1. What is Noni Pomegranate Essence?

Noni Pomegranate Essence is a newly formulated health food that contains two major active ingredients, noni fruit and pomegranate.

2. What are the benefits of Noni?

Noni (*Morinda citrifolia*) has been used as a medicinal plant for over 2,000 years in Polynesia. Traditionally, Polynesians had many medicinal uses for noni including for fevers, headaches, malaria, bone fractures, dislocations, gastrointestinal disorders, urinary ailments, worms, wounds, rheumatism, and hypertension (high blood pressure).

Clinically, it is reported to have a broad range of therapeutic effects, including antibacterial, antiviral, antifungal, antitumor, analgesic, hypotensive, anti-inflammatory and as an immune enhancer.

3. What are the benefits of Pomegranate?

Pomegranate (*Punica granatum*) is a distinctive fruit that boasts of many ancient historical uses. It has been considered to be “a pharmacy unto itself” in Ayurvedic medicine and is used as an antiparasitic agent, a “blood tonic” and to heal diarrhea and ulcers.

The potential therapeutic properties of pomegranate are wide-ranging and include the treatment and prevention of cancer, cardiovascular disease, diabetes and act as a potent antioxidant as well.

4. Why should I choose Noni Pomegranate Essence?

Frankly, our Noni extract is not only backed up by clinical research from Taiwan University but also undergoes stringent fruit selection procedures, fermentation, bio-tech processes to maximize the nutrients’ content. Thorough safety tests and packing protocol are strictly followed before it reaches customers.

5. What are the functions of Noni Pomegranate Essence?

Noni Pomegranate Essence is antioxidant, antitumor, and promotes cell regeneration and helps “sick” cells return to normal, enhances the immune system, improves cardiovascular functions, lowers blood pressure, promotes colon cleansing, has anti-inflammation and anti-bacteria properties.

6. Who needs this product?

It is suitable for the middle-aged, for people who are just recovering from illness, people with poor immune functions, arthritic patients and those who are having cardiovascular related problems. However, it is not recommended for pregnant or breast-feeding women.

7. How to consume this product?

Take 5-8 drops, 1-2 times a day on empty stomach. You can either mix it with ½ to 1 cup of room temperature water or you can drip it beneath the tongue and slowly swallow it. For those who are having gastric discomfort problems, they can take it 1-2 hours after food.

8. Can Noni Pomegranate Essence be taken together with coffee or tea? What about alcohol or tobacco?

Noni Pomegranate Essence contains proxeronine which is a compound alkaloid that is quite similar to alkaloids found in coffee, tea, alcohol and tobacco. Protein receptors in the body may be unable to differentiate proxeronine from other alkaloids. Thus, it is better to take the product at least 1 hour after or before coffee, tea, alcohol or tobacco to avoid any interruptions.

9. Can someone take Noni Pomegranate Essence while he/she is taking medicines?

Noni Pomegranate Essence is food that can provide synergistic functions and enhance the effect of other health supplements and medicines. However, if you feel uncomfortable taking them together, please seek advice from a doctor.

10. Do I need to take it continuously after my health has improved?

Noni Pomegranate Essence will always make a healthy companion, and especially so if you have unhealthy eating habits which often cause diseases. You may choose to stop for a month and resume another session for treatment.

11. Can people who has undergone organ transplant take this product?

Not advisable. This is because Noni Pomegranate Essence can enhance body immunity and may induce body rejection against the new organ. This also applies to cornea transplants.

12. Can I stop my medicines if my health has improved after taking this product?

Noni Pomegranate Essence is just functional food. It may help to improve a lot of conditions but you are advised to always to seek medical advice from a doctor.

13. Is Noni Pomegranate Essence safe for consumption?

Noni has history of medicinal value for more than 2000 years. Furthermore, the FDA (Foods and Drugs Administration of United States) has also graded Noni fruits as GRAS, meaning "Generally Recognized As Safe".

On the other hand, Pomegranate has been well documented use to treat various health conditions in Greece and olden Egypt until it has even been called "Fruit of the Gods". In addition, pomegranate is considered "a pharmacy unto itself" in Ayurvedic medicine.

14. Who should not take this product?

Noni Pomegranate Essence is a natural food supplement. It is safe to consume. However, different people have different body conditions. Thus, those who are suffer from kidney disorder, or taking blood thinning drugs and those who are undergoing chemotherapy and radiotherapy should get further advice from their doctor or health care provider before consuming it.

千賜

1. 什么是千賜？

千賜是一种新调配的保健品。它含有两大活性成分—诺丽果和石榴果以帮助改善人体健康。

2. 什么是诺丽果？

诺丽果 (Morinda citrifolia) 早在2,000年前已被法国玻利尼西亚人视为具有医疗疗效的植物。传统上，他们将诺丽用于退烧、减轻痛疼、霍乱、骨折、脱节，改善肠道不调、泌尿问题、寄生虫感染、伤口愈合、类风湿性关节炎和血压高。

在临床方面，诺丽果亦被证实具有广泛的医疗效果，包括抗菌、抗病毒、抗霉菌、抗肿瘤、止痛、降血压、抗炎以及增进免疫功能。

3. 石榴果又有什么功能呢？

在古代，石榴果 (Punica granatum) 被视为神秘和特殊的水果，用途非常广泛，而在阿育吠陀医学 (Ayurvedic medicine) 亦是如此，用途包括抗寄生虫、补血、治疗腹泻和愈合溃疡状况。

石榴果的医疗潜能甚大，这也包括预防与治疗癌症、心血管疾病、糖尿病以及高效抗氧化剂等。

4. 为什么要选择千賜呢？

新配制的千賜不仅含有两种具有千年历史的水果为主要成分，而是赢升选择高品质的诺丽萃取做为改良。此萃取已透过台湾大学证实它的活性和功效。另外，在整个产品的制作过程都非常讲究，从筛选水果、掌控黄金发酵期、运用高生物科技保留其活性、安全检测和包装都一一的严格审核及处理。

5. 千賜对健康有什么帮助？

千賜是一种抗氧化剂，同时其活性成分可帮助抗癌、促进细胞再生、改善心血管功能、改善血压、促进肠道排毒、而且有抗炎和抗菌的能力。

6. 谁需要服用此产品？

中年人、刚大病初愈的人、免疫欠佳者、关节炎患者以及心血管不调者皆适合服用千賜。但，孕妇或正在哺乳的妇女就不宜服用。

7. 应该要如何服用千賜呢？

您只需要每天空腹服用1-2次，每次5-8滴。您可以将它融入半杯至一杯的室温水或将它滴在舌底后，慢慢的嚥下即可。至于有胃酸问题的人，可在餐后1-2小时再服用。

8. 服用千赐能同时喝茶或咖啡吗？烟酒呢？

因为千赐中的赛洛宁原也是一种植物性生物硷,与茶、咖啡和烟酒中所含的生物硷颇为类似,让蛋白质的接受器很难辨识,因此建议不要同时饮用,其间隔时间至少要一个小时以上,才能避免干扰。

9. 正在服用中药或西药的人也能饮用千赐吗？

千赐是一种食品,对于其他的营养补充品以及药物具有协同作用 (Synergistic function),因此能加强营养补充剂以及药物的效用。一般而言,服药期间也可以饮用千赐,若事后觉得身体不适,建议先获取医师意见,是否适合继续服用或待停止服用药物之后才服用。

10. 在千赐改善了病痛后是否还需要继续服用？

如果生活饮食习惯未改,也就是导致生病的病因未加改善的话,则必须继续服用千赐来加以调节。当然也可以采取“中断”的方法,暂时停止一个月,再重新开始饮用以作一个保健的疗程。

11. 进行移植手术的人可以喝千赐吗？

最好不要。因为千赐可以增强免疫机能,有可能让身体出现排斥移植来的肝脏或肾脏之现象。进行器官移植的病患包括更换眼角膜者都不建议饮用。

12. 饮用千赐后病症大有改善,可以自行停止服用医师给的药物吗？

千赐只是食品,最多也只能称为“机能性食品”,虽然能改善许多病症,但是医师还是最专业的判断者,因此,病情有好转达的喜讯,要让医生知道,在了解病情之后,医生必定会给予适当的安排。

13. 服用千赐真的安全吗？

诺丽果的保健功能已经有二千多年的历史记载,同时美国食品药品监督管理局 (FDA) 将诺丽归类为GRAS级,也就是“一般性认定安全” (Generally Recognized As Safe)。

另外,自希腊和旧埃及时代,石榴已被记载为调节各种不同健康状况的良药,因此也被称为“神之果实”。与此同时,石榴也被印度Ayurveda疗法列为其中一个特效水果。

14. 谁不适合服用此产品？

千赐是一个全天然的食物补助品,可安全服用。不过,每个人的体质都不一样,服用后的反应也可能不一。因此,肾脏功能不佳者、服用薄血剂,或正在接受化疗或电疗的人在服用产品前必须先咨询医生或专业人士的意见。

Esen Noni Pomegranate

1. Apakah itu Esen Noni Pomegranate?

Esen Noni Pomegranate adalah makanan tambahan dan merupakan formula baru yang mengandung 2 jenis bahan aktif utama yaitu noni (buah mengkudu) dan buah delima.

2. Apakah kebaikan noni?

Sejak 2000 tahun yang lalu, noni (*Morinda citrifolia*) merupakan tumbuhan yang mempunyai nilai perubatan di Polynesia. Secara tradisional, penduduk Polynesia menggunakannya bagi melegakan demam, sakit kepala, malaria, keretakan tulang atau terseliuh, masalah gastrousus atau saluran kencing, parasit, luka, reumatoid artritis dan tekanan darah tinggi.

Secara klinikal, ianya telah dilaporkan mempunyai kesan terapeutik yang luas termasuk anti-bakteria, anti-viral, anti-fungus, anti-tumor, melegakan kesakitan, mengurangkan tekanan darah, anti-radang dan berfungsi sebagai perangsang imun.

3. Apakah kebaikan buah delima?

Buah delima (*Punica granatum*) merupakan buah distingtif yang mempunyai banyak kegunaan sejak zaman dahulu lagi. Ianya disifatkan sebagai “farmasi kepada diri sendiri” (pharmacy unto itself) dalam perubatan Ayurvedik dan digunakan sebagai agen anti-parasit, tonik darah dan menyembuhkan masalah ciri-birit serta ulser.

Di samping itu, buah delima mengandungi khasiat terapeutik yang berpotensi dalam rawatan dan pencegahan kanser, penyakit kardiovaskular, kencing manis dan berfungsi sebagai antioksidan yang poten.

4. Mengapakah saya perlu mengambil Esen Noni Pomegranate?

Sebenarnya, ekstrak noni dalam Esen Noni Pomegranate bukan saja disokong oleh penyelidikan klinikal dari Universiti Taiwan, tetapi prosedur yang ketat dari pemilihan buah dan penapaian, termasuk juga proses bio-teknologi bagi memaksimumkan kandungan nutrisinya. Di samping itu, ujian keselamatan dan protokol pembungkusan yang menyeluruh dijalankan sebelum produk sampai ke tangan pelanggan.

5. Apakah fungsi Esen Noni Pomegranate?

Esen Noni Pomegranate mempunyai fungsi antioksidan, baik dalam melawan penyakit kanser dan menggalakkan pertumbuhan sel di samping membantu mengembalikan sel yang rosak menjadi normal, memperbaiki sistem imun dan fungsi kardiovaskular, membantu dalam mengurangkan tekanan darah, menggalakkan pembersihan kolon, anti-radang dan anti-bakteria.

6. Siapakah yang perlu mengambilnya?

Ianya sangat sesuai bagi mereka yang berumur 40 tahun dan ke atas, atau bagi mereka yang baru sembuh daripada penyakit, mempunyai fungsi imuniti yang lemah, pesakit artritis dan mereka yang mempunyai masalah kardiovaskular. Namun, ianya tidak digalakkan bagi wanita mengandung dan ibu yang menyusu.

7. Bagaimanakah cara pengambilannya?

Anda cuma perlu mengambil 5-8 titis, 1-2 kali sehari sebelum makan, Anda boleh mencampurkannya ke dalam ½ atau 1 gelas air suhu bilik ataupun menitisnya di bawah lidah dan menelan secara perlahan-lahan. Bagi mereka yang mempunyai masalah gastrik pula boleh mengambilnya 1-2 jam selepas makan.

8. Bolehkah saya mengambil Esen Noni Pomegranate bersama dengan minuman teh atau kopi? Bagaimana pula dengan produk tembakau dan alkohol?

Esen Noni Pomegranate mengandungi proxeronine dimana ia adalah sejenis alkaloid yang menyerupai alkaloid dalam teh, kopi, produk tembakau dan alkohol. Kebolehan reseptor protein dalam badan untuk membezakan alkaloid akan terjejas. Jadi, dicadangkan mengambil produk ini sekurang-kurangnya 1 jam sebelum atau selepas anda minum teh dan kopi atau produk tembakau dan alkohol.

9. Bolehkah seseorang itu mengambil Esen Noni Pomegranate bersama ubat-ubatan?

Esen Noni Pomegranate adalah sejenis makanan yang memberi kesan sinergi untuk produk dan ubat-ubatan lain. Namun demikian, sila rujuk kepada nasihat doktor jika anda rasa kurang selesa selepas mengambil Esen Noni Pomegranate bersama dengan ubat.

10. Perlukah saya mengambil produk ini secara berterusan walaupun kesihatan telah bertambah baik?

Esen Noni Pomegranate sentiasa menjadi kawan sejati untuk kesihatan anda, terutamanya jika anda tidak mengamalkan diet yang sihat. Walau bagaimanapun, anda boleh berhenti mengambil produk selama sebulan, selepas itu, mengambil semula produk ini untuk sesi rawatan seterusnya.

11. Bolehkah Esen Noni Pomegranate diambil oleh orang yang pernah menjalani pemindahan organ?

Tidak digalakkan. Ini disebabkan Esen Noni Pomegranate boleh meningkatkan sistem imun badan dan merangsangkan penolakan badan terhadap organ baru termasuk penukaran kornea.

12. Bolehkah saya berhenti mengambil ubat jika penyakit saya sudah sembuh selepas mengambil produk ini?

Esen Noni Pomegranate merupakan sejenis makanan berkhasiat. Tidak dinafikan bahawa ia sebagai satu alternatif untuk pelbagai masalah kesihatan, tetapi anda masih perlu merujuk kepada nasihat doktor anda.

13. Adakah Esen Noni Pomegranate selamat untuk dimakan?

Nilai perubatan buah noni mempunyai sejarah selama lebih daripada 2000 tahun. Lagipun, ia telah dikategorikan sebagai makanan GRAS iaitu "Selamat Pada Umumnya" (Generally Recognized As Safe) oleh FDA (Foods and Drugs Administration of United States).

Manakala, buah delima telah didokumentasi sejak Tamadun "Mesir Tua" dan Yunani sebagai "Buah Kurniaan Tuhan" disebabkan keberkesanannya dalam mengatasi pelbagai masalah kesihatan. Di samping itu, ianya juga dianggap sebagai buah yang bermanfaat dalam perubatan ayurveda.

14. Siapakah tidak sesuai mengambil produk ini?

Esen Noni Pomegranate adalah satu suplemen semulajadi yang dijamin selamat untuk dimakan. Namun demikian, hal ini berbeza antara individu. Jadi, sila merujuk kepada nasihat doktor jika anda seorang yang sedang hamil, menghidap penyakit ginjal, mengambil ubat pencair darah, menjalani kemoterapi ataupun radioterapi.